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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
17 januari 2022  

 

Plats: via Skype klockan 13:15-15:00 

  
Närvarande: 
Ann-Christine Jenvén Stadsdelsdirektör 
Lena Kullberg-Boman Avd. chef, förskoleavdelningen 
Odini Nzeribe               Avd.chef, äldreomsorgsavdelningen 
Olle Ingemarsson  HR-chef 
Snorre Berglund Ekonomichef 
Andreas Evestedt Avd.chef, stadsmiljö 
Maria Klemets Hellberg Avd.chef, sociala avdelningen 
Emma Liljenberg Avd.chef, Stab och kansli 
Josefin Jildenbäck HR-avdelningen 
  
För arbetstagarna: 
Bengt Olsson              Kommunal 
Ulf Bjerregaard              Kommunal 
Kjell Skaraas              Vision 
Susan Pitkänen              Vision 
Dick Morén              Saco 
Cecilia Bross              Lärarförbundet  
Ulf Fogelström              SSR 
Karin Wrannvik              Ledarna  
Josefin Thavelin Tedfelt       HSO 
 
Vid protokollet  
Carina Holm 
 
Justerats 
 
 
Ann-Christine Jenvén 
Stadsdelsdirektör 
 
 
 
 
Vision SSR 
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Kommunal Saco 
 
 
      
Ledarna Lärarförbundet 
 
 
 
HSO 
 
     

1. Föregående protokoll. 
Justeras. 
.  
 

2. Facklig information.    
SSR – 2 nya personer i styrelsen på Södermalm. 
Saco – terminens första CESAM den 18 januari. 
Inget nytt från övriga förbund. 
 
 

3. Arbetsmiljö och hälsa  
- Aktuellt med anledning av Covid 19 
 
Äldreomsorgen – Hög sjukfrånvaro, läget är under kontroll 
men det är högt tryck.  
VoB – en del smitta men de som blivit sjuka har lindriga 
symptom.  Det är ett stort tryck överlag. 
 
Förskolan – Mer ansträngt läge än tidigare. Hög 
sjukfrånvaro men det är också många barn borta och därmed 
är läget ansträngt men under kontroll. Den hårdast drabbade 
förskolan har 73 % frånvaro idag. 
Extramöte i eftermiddag med rektorer och biträdande 
rektorer för uppföljning. 
Verksamheten anpassas efter läget. 
 
Sociala avdelningen– Läget är under kontroll. Hög 
Sjukfrånvaro men det fungerar och stäms av varje morgon.  
 
HR – Många frågor om hanteringen av karantän och övriga 
personalrelaterade frågor kring pandemin. 
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- Redovisning - årlig uppföljning av SAM.  
- Information om utbildningar från HR, våren 2022. 
Josefin Jildenbäck, HR, redovisar uppföljning av SAM och 
informerar om vårens utbildningar. 
Bilagor bifogas. 

 
4. Verksamhet och budget 

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 27 januari 
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sodermalms-
stadsdelsnamnd 
 
På grund av smittspridningen kommer endast ett minimum 
av deltagare närvara fysiskt. En person per parti, 
nämndsekreterare och en IT-representant närvarar.  
 
Kommentarer angående punkterna:  
 
Kommunal – ärende 14, Kvalitetspremie inom hemtjänst.  
Mycket positivt att man valt dessa 3 områden.  
Det är dock en hög siffra med andelen 22 % timanställda.  
Kommunal skulle också önska att mätningen sker flera 
gånger per år. 
Arbetsgivaren – Kontinuitetssiffror plockas ut av SLK i 
september. En arbetsgrupp har startat som arbetar med 
frågan om andel timanställda.  
 
Utöver detta, inga kommentarer kring ärenden till       
Stadsdelsnämnden från facken 
 

5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling. 

Inga punkter på detta.  
 

6. Balanslistan 

Vi tar upp balanslistan på FVG i februari. 
 
 

7. Övriga anmälda frågor 
- Kommunal - Medvind – uteblivna löner 
 Oro över hur Medvind fungerar då det i staden generellt 
tagits upp att det finns brister.  

 Arbetsgivaren berättar att det på Katarinagården nu i 
januari skett ett handhavandefel som medfört att timlöner 
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och avdrag och tillägg för månadsanställda inte attesterats. 
Dessa underlag har istället skickats till 
Serviceförvaltningen manuellt för hantering. 

 - Incident om löneutbetalningar i december kommer tas upp 
på CESAM imorgon.  

 
-SSR – Det har kommit inspel om allergiska besvär på 
kontoret (plan 5 och 6) på Virkesvägen. De påverkade har 
uppmanats att göra IA-anmälningar och att anmäla det till 
skyddsombud.  

 HSO och HR – under skyddsronden kom detta inte upp. 
Uppmanar till att göra IA-anmälningar. 

  
  
  
 

8. Övriga frågor
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